
 

 Protokoll 15-03-15 
Styrelsemöte med Vit Herdehundklubb, torsdagen den 15 mars 2015. Telefonmöte. 
 
Närvarande:  Gunilla Andersson, Camilla Åberg, Anne-Christine Stareborn, Karin 

Sundström, Jill Adolfsson, Camilla Willfors  
 

Frånvarande:   Anette Renman, Elisabeth Söderström  
 
Ej anmält förhinder: Annicka Barvestad 

 
 
§1. Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Andersson öppnade mötet. 
 
§2. Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen.  
 
§3. Val av justerare  
Till justerare valdes Anne-Christine Stareborn 
 
§4. Val av mötessekreterare 
Till mötessekreterare valdes Camilla Åberg. 
 
§5. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
§6. Kassarapport 

Kassarapporten den 15 mars är 65 543,13 kronor.  
Antal medlemmar, 203 st. 
 
§7. Inkommande/utgående post 

• SBK – Inbjudan utbildning Lathunden 24-26 april. Vidarebefordrad till Titti 
Benjaminsson. 

• SBK – Mentalbeskrivning valp, redogörelse.  
• SBK – Revidering av utställnings- och championatbestämmelserna. 
• SBK – Information om utbildning mentalitet. 
• SBK – Nytt ansökningsförfarande för SBKs Korningsdiplom. 
• SBK – Redovisnings- och meriteringsformer MT, svar 8/5. Avelsrådet tittar på detta 

och kommer med förslag till styrelsen. 
• SBK UGA – Skrivelse ang platsliggning bruksprov. 
• SBK UGA – Utvärdering RAS, samtliga bruksraser. 
• SBK UGA – Inbjudan telefonkonferens 16/4. 
• STOKK – Byte av utställningsplats till Täby Galopp. Bekräftelse från SKK och SBK. 

 
§8. Revidering av utställnings- och championatbestämmelserna 
Styrelsen enig om att behålla godkänt MT som merit för utställningschampionat.  

          
§9. Utvärdering RAS, samtliga bruksraser 
Flera frågor diskuterades. Mycket få VH kommer till MH. Fler behöver röntgas. Andel ED 
belastade behöver minska. 
 
  



 

 §10. Årsmötet 
Årsmötesordförande klar: Klas Widén 
 
Info angående valberedningen. Valberedningen har i omgångar hoppat av. Förslag på 
kandidater till styrelseposter mailas till Camilla.  

 
Medlemsavgifter 2016  

• Ordinarie medlem: Styrelsens förslag till årsmötet är att medlemsavgiften är 
oförändrad under 2016.  

• Familjemedlemskap: Styrelsens förslag till årsmötet är en höjning till 110 kronor. 
• Utlandsmedlemskap: Förslag till årsmötet att den ligger kvar på 225 kronor 
 

Genomgång handlingar 
• Genomgång av ekonomi och budget. Önskemål framkom om att kostnadsposten 

Rasspecial/KM/MH/MT delas upp.  
• Verksamhetsberättelse 2014.  
• Verksamhetsplan 2015. 

 
§11. Övriga frågor 
Medlemsmötet, Anders Granlund kommer att ha en kort presentation. Presentation från 
avelssamordningen, hälsa/mentalitet. Hälsoenkäten. Regelrevideringar. Hur får man fler 
hundar till MH?  

Praktiska saker: Jill, Camilla och Gunilla har ett separat möte om det. 

§12. Avslutning 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Camilla Åberg, mötessekreterare 
 
Justeras: 
 
 
 
……………………………………………………………………………………………………  
Gunilla Andersson, ordförande 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Anne-Christine Stareborn, justerare 
 
 
 
 


